
Dobrý den,
rád bych touto cestou poděkoval celému týmu zedníků v čele s p. Vasilem, p. Jelínkovi a v neposlední
řadě p. Jouzovi za velmi profesionálně odvedenou práci a za přístup k celé realizaci.

Na začátku projektu jsem nebyl o firmě ProfiBau 100% přesvědčen a zvažoval jsem využít na realizaci
zateplení jinou firmu. Nakonec mě přesvědčil přístup p. Jouzy, který měl se mnou při cenové nabídce
trpělivost a snažil se mi vyjít vstříc. Důvody proč použít to nebo ono, mi lidsky vysvětlil a obhájil si tím
svůj návrh. Realizováno nakonec bylo zateplení všech obvodových stěn rodinného domu šedým
polystyrenem 140 mm a dále pak zateplení stropu sklepa 50 mm bílým polystyrenem a 50 mm vatou
v místnostech kde mám umístěné kotle.

Po podepsání smluv a započetí realizace jsem neměl velká očekávání, přece jen jsem se potkal s řadou
řemeslníků, jejichž přístup nebyl rozhodně ukázkový a odvedená práce mnohdy neodpovídala mým
představám a standardům. O to více jsem byl překvapen hned při návozu materiálu a stavbě lešení.
Všichni dobře věděli co mají dělat a brali ohled i na okolí včetně sousedů (lešení stálo z větší části na
pozemku souseda). Další milý šok mě čekal hned první dny, kdy se myla fasáda. Tým zedníků běhal
v dešti po lešení, omýval fasádu a oklepával nedržící břizolit okolo oken. Skutečně klobouk dolů,
takovýto přístup jsem ještě nezažil.

Celá realizace nakonec proběhla bez jakýchkoli problémů a v domluveném termínu. Výsledek je dle
mých představ. Jsem moc rád, že mi celý tým ukázal, že stále ještě existují firmy a jednotlivci, kteří jsou
mistry ve svém oboru.

Všem ještě jednou děkuji.

V Táboře dne 5.8.2020

Ivo Kratochvíl
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